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' Interpelacje !

Pracownicy administracji i obslugi szk6l skariq siq z powodu braku
mo2liwofci zakupu przez nich obiad6w w swoich plac6wkach. Jest to
jawna dyskryminacja tych os6b zwlaszcza, 2e nauczyciele z takich
mo2liwo3ci korzystajq. Proszq pana prezydenta o interwencjq w tej
sprawie iprzywr6ceniie rno2liwo5ci zakupu posilk6w przez tq grupe
zawodowq o niskich dochodach.

z. Po raz kolejny wnioskuje o wypelnienie ubytk6w w kosce granitowej na
Zielonym Rynku. Czy pana prezydenta nie razi du2y ubytek w chodniku g0

metr5w od gl6wnego wejScia do buCynku urzqdu Miasta?

7€l}soby zwiqzane z klubem sportowym ,, Start,, pytajq kiedy wreszcie'\-/
zostanie naprawiony dach na obiekcie przy ulicy taziennej. pan
prezydent nie mo2e pomijad w remontach tak zaslu2onego dla rozwoju
wfoctawskiego sportu klubu.


